
RADA GMINY

PROTOKOlNrXXI/12

z obrad sesji Rady Gminy Pilchowice

z dnia 23 lutego 2012 roku

1. Otwarcie obrad sesji.

Sesje. otworzyt i poprowadzit Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Andrzej Ogorek witajqc
przybytych:

aJPania, Wojt
b)Radnych
c) Radnych Powiatu Gliwickiego
d) Paniq Sekretarz
f) Pracownikow Gminy
g) Sottysow

2. Stwierdzenie prawomocnosci do podejmowania uchwat.

Przewodniczqcy Rady poprosit Wiceprzewodniczqca. Rady Gminy o Stwierdzenie
prawomocnosci do podejmowania Uchwat. Na podstawie listy obecnosci Przewodnicza_cy
stwierdzit, ze na 15 radnych 12 jest obecnych, zatem na posiedzeniu mozna podejmowac
prawomocne uchwaty.

3. Przedstawienie porzqdku obrad.

Przewodniczqcy odczytat porzqdek obrad. Naste.pnie zawnioskowat o wniesienie do

porzqdku obrad uchwaty w sprawie doptat z budzetu gminy do 1 m3 sciekow.

Porzqdek obrad po wnioskach formalnych zostat przyje_ty przez Rad^ jednogtosnie.
Przewodnicza,cy rady Pan Andrzej Ogorek poinformowat Rade_, iz od obecnej Sesji
Komisja uchwat i wnioskow nie be_dzie odczytywata catej tresci uchwat jedynie temat
uchwat.
Do powyzszej wypowiedzi odniost sie. Pan Piotr Ciupke. Wniost uwag^ , aby
materiaty
i uchwaty p rzy goto wy wane przez Biuro Rady byty wysytane w kolejnosci wjakiej be,dq
uchwalane.

4. Przyje,cie protokotu z sesji z dnia 19 stycznia 2011 r.

Protokot zostat przyj^ty przy jednym gtosie wstrzymujqcym.

5. Informacja o dziataniach Powiatu Gliwickiego.



Pan Marian Sadecki poinformowatotematach podejmowanych na styczniowej sesji
powiatu: sprawach budzetowych, sprawach zwigzanych ze statutem zarzqdu drog
powiatowych, uchwatg dotyczgca nadania statutu Rodzinnemu Domu Dziecka,
sprawy zwia,zane z Wieloletnia_ Prognozq Finansowg Powiatu Gliwickiego na lata
2012-2015.
Nast^pnie Pan Sadecki poinformowat o inicjatywie komisji oswiaty. Tematem
spotkari, ktore odbyty si^ w Pyskowicach i Knurowie byt nabor uczniow w szkotach
powiatowych i przeptyw informacji pomi^dzy dyrektorami szkot gimnazjalnych
gtownie Knurowa i Pyskowic i szkotami srednimi. Powiedziat, ze konkurencja jest
powazna, wi^c nalezy zrobic wszystko, aby nasze szkoty powiatowe funkcjonowaty
jak najlepiej.
Kolejno poinformowat o inicjatywie ztozonej z wicestarostq Panem Waldemarem
Dombkiem oraz Panem Winfrydem Ficon dotyczqcej telewizji Trwam. Powiat
przygotowat w tej sprawie stanowisko. Na najblizszej sesji rady powiatu temat
zostanie przedstawiony.
Pan Winfryd Ficon poruszyl temat zmian w szkolnictwie omowiony wczesniej przez

Pana Mariana Sadeckiego. Nast^pnie poinformowat, ze interpelacja dotyczqca

naprawy chodnika przy ul. Gtownej na razie pozytywnie jest zatatwiona . Pismo

podpisane przez Pana Starost^ mowi, ze b^dzie ono naprawione sitami wtasnego

obwodu drogowego wtqcznie ze sprawdzeniem droznosci studzienek przydroznych.

Na zakohczenie Pan Ficon powiedziat, ze zgtosit w Zarzqdzie Powiatu propozycj^ Pani

Radnej Foit zrobienia przejscia drogowego z ul. Kasztanowej na ul. Gtownq.

6. Powotanie Komisji Uchwat i Wnioskow.

Rada jednogtosnie powotata Komisj§ Uchwat i Wnioskow w sktadzie radnych:

- Przewodniczacy - Pan Walter Kowol
- cztonek-Pan Piotr Ciupke
- Sekretarz - Kornelia Sosna

7. Wniosek Wojta w sprawie powotania Skarbnika Gminy Pilchowice.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Andrzej Ogorek przedstawit Pania. Skarbnik- Pania.
Barbar^ Maksymowicz, a nast^pnie przeprowadzit gtosowanie w nast^pstwie ,
ktorego stwierdzit, ze uchwata XXI/163/12 w sprawie powotania Skarbnika Gminy
Pilchowice zostata przyj^ta jednogtosnie.

Tutaj Pan Barbara Maksymowicz po przyj^ciu gratulacji ztozyta podzi^kowania.
Powiedziata, iz stanowisko Skarbnika jest bardzo odpowiedzialnym stanowiskiem.
I zapewnia powierzone w ramach tego stanowiska zadania wykonywac
odpowiedzialnie, rzetelnie i z nalezytq starannosciq .

8. Wniosek Wojta w sprawie zmiany uchwaty budzetowej na 2012 rok.



Projekt Uchwaty przedstawita Pani Irena Bomba. Powiedziata, ze jest dodatkowa
zmiana polegajqca na przeniesieniu kwoty 10000 zt z dziatu 900 ,,Gospodarka
Komunalna i Ochrona Srodowiska do dziatu 754 ,,Bezpieczeristwo Publiczne i Ochrona
Przeciwpozarowa. Zmiana ta polega na tym, ze dotychczas czynsz za posterunek Policji
byt ptacony w dziale 900, obecnie planuje si$ udzielic Policji pomocy finansowej
poprzez wptaty na Fundusz wsparcia Policji

Naste_pnie Przewodniczqcy Rady poddat projekt uchwaty pod gtosowanie. Uchwata
XXI/164/12 w sprawie zmiany uchwaty budzetowej na 2012 rok zostata przyje_ta
jednogtosnie.

9. Wniosek Wojta w sprawie zmiany uchwaty budzetowej na 2012 rok.

Pani Irena Bomba powiedziata, ze w powyzszym projekcie uchwaty rowniez jest
zmiana zwiqzana ze zmianq w uchwale XXI/164/12. Nalezato zmienic zatgcznik o
dotacjach. Do zata^cznika trzeba byto dodatkowo wprowadzic dotacje^ dla Policji.

Nastepnie Przewodniczgcy Rady poddat projekt uchwaty pod gtosowanie.

Uchwata XXI/165/12 w sprawie zmiany uchwaty budzetowej na 2012 rok zostata

przyje.ta jednogtosnie

10. Wniosek Wojta w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Pilchowice na lata 2012-2015.

Z uwagi na brak pytari dotyczqcych powyzszego projektu uchwaty Przewodniczqcy
Rady poddat projekt uchwaty pod gtosowanie. Uchwata XXI/166/12 w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilchowice na lata 2012-2015
zostata przyj^ta jednogtosnie.

11. Wniosek Wojta w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gliwickiego w
2012 r. dla zadania zgtoszonego przez Gmine_ w ramach Inicjatywy Samorzqdowej tj:
,,Przebudowa drogi powiatowej nr 2929 S ul. Dolna Wies w PHchowicach-
dokumentacja."

Z uwagi na brak pytari w powyzszym temacie Przewodniczqcy Rady poddat projekt
uchwaty pod gtosowanie. Uchwata XXI/167/12 w sprawie udzielenia pomocy
finansowej dla Powiatu Gliwickiego w 2012 r. dla zadania zgtoszonego przez Gmine_ w
ramach Inicjatywy Samorz^dowej tj: ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 2929 S ul.
Dolna Wies w Pilchowicach- dokumentacja" zostata przyjQta jednogtosnie.

12. Wniosek Wojta w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gliwickiego
w 2012 r. dla zadania zgtoszonego przez Gmine. w ramach Inicjatywy Sarnorzgdowej
tj: ,,Uporza_dkowanie parkowania wzdtuz drogi powiatowej nr 2930S ul. Karola
Miarki w Wilczy".

Z uwagi na brak pytari w powyzszym temacie Przewodnicza_cy Rady poddat projekt

uchwaty pod gtosowanie.



Uchwata XXI/168/12 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu
Gliwickiego w 2012 r. dla zadania zgtoszonego przez Gmine, w ramach Inicjatywy
Samorza_dowej tj: ,,Uporza.dkowanie parkowania wzdtuz drogi powiatowej nr 2930S
uL Karola Miarki w Wilczy" zostata przyje.ta jednogtosnie.

13. Wniosek Wojta w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gliwickiego

w 2012 r. dla zadania; ,,Remont nawierzchni drogi powiatowej nr 2925 S od

skrzyzowania z drogq wojewodzka. nr 921 w Pilchowicach"

W powyzszym temacie gtos zabrali Pani wojt i Pan Dyrszka.

Pan Dyrszka zapytat o koszt catego zadania, czy powiat rowniez jakies srodki

przeznaczy na wykonanie tego zadania

Pani Wojt odpowiedziata: To wyjdzie w drodze przetargu. Srodki, ktore my wktadamy

sa, to srodki na 100 % pewne. W ramach przetargu , ktore Starostwo Powiatowe

przygotowuje tez pozostaja. im srodki. Pewne mamy te 50/50, natomiast nie chcemy

mowic gtosno, ze oczekujemy duzo wie.cej. Wyniknie to z ich procedur

przetargowych. Jezeli zaoszcz^dza. wi^cej srodkow, to mamy nadziej^, ze to, ze

podjejismy juz teraz uchwate,, ze dajemy nasz wktad to pozwoli na realizacje. tego

zadania. Na chwile^ obecna jest to na pewno 800 m, be^dzie to sci$gnie_cie bieznika i

natozenie nowego. Nasz wklad w chwili obecnej jest symboliczny na to, zeby to

zadanie byto realizowane.

Przewodnicza_cy Rady poddat projekt uchwaty pod gtosowanie.

Uchwata XXI/169/12 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu

Gliwickiego w 2012 r. dla zadania; ,,Remont nawierzchni drogi powiatowej nr 2925 S

od skrzyzowania z drogq wojewodzka. nr 921 w Pilchowicach" zostata przyje_ta

jednogtosnie.

Nast^pnie Przewodniczqcy ogtosit pie_ciominutowa przerwe_.

14. Wniosek Wojta w sprawie okreslenia statutu sotectwa Kuznia Nieborowska.

Przewodniczqcy Rady poddat projekt uchwaty pod gtosowanie.

Uchwata XXt/170/12 w sprawie okreslenia statutu sotectwa Kuznia Nieborowska
zostata przyje_ta jednogtosnie.

15. Wniosek Wojta w sprawie okreslenia statutu sotectwa Leboszowice.

Przewodniczqcy Rady poddat projekt uchwaty pod gtosowanie.



Uchwata XXI/171/12 w sprawie okreslenia statutu sotectwa Leboszowice zostata

przyje_ta jednogtosnie.

16. Wniosek Wojta w sprawie okreslenia statutu sotectwa Nieborowice.

Przewodniczqcy Rady poddat projekt uchwaty pod gtosowanie.
Uchwata XXI/172/12 w sprawie okreslenia statutu sotectwa Nieborowice zostata
przyje_ta jednogtosnie.

17. Wniosek Wojta w sprawie okreslenia statutu sotectwa Pilchowice.

Przewodnicza_cy Rady poddat projekt uchwaty pod gtosowanie.
Uchwata XXI/173/12 w sprawie okreslenia statutu sotectwa Pilchowice zostata
przyj^ta jednogtosnie.

18. Wniosek Wojta w sprawie okreslenia statutu sotectwa Stanica.

Przewodnicza_cy Rady poddat projekt uchwaty pod gtosowanie.

Uchwata XXI/174/12 w sprawie okreslenia statutu sotectwa Stanica zostata przyje_ta
jednogtosnie.

19. Wniosek Wojta w sprawie okreslenia statutu sotectwa Wilcza.

Przewodniczqcy Rady poddat projekt uchwaty pod gtosowanie.

Uchwata XXi/175/12 w sprawie okreslenia statutu sotectwa Wilcza zostata przyje_ta
jednogtosnie.

20. Wniosek Wojta w sprawie okreslenia statutu sotectwa Zernica.

Przewodniczqcy Rady poddat projekt uchwaty pod gtosowanie.

Uchwata XXI/176/12 w sprawie okreslenia statutu sotectwa Zernica zostata przyje_ta

jednogtosnie.

21. Wniosek Wojta w sprawie miejscowego zagospodarowania przestrzennego Gminy

Pilchowice obejmuja_cego cze.sc terenu sotectw: Nieborowice i Zernica.

Pan Marek Zawadzki: Szanowni Paristwo, projekt uchwaty w sprawie miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Pilchowice, obejmujqcego cze.sc

terenow sotectw Nieborowice i Zernica poczqtkowo zaktadat zmiane. przeznaczenia

terenow potozonych

w sotectwie Nieborowice i dotyczyt obszaru potozonego w potudniowo-wschodniej

cze^sci sotectwa przy drodze krajowej nr 78, tj. na potnoc od krawe.dzi jezdni.



Powierzchnia tego obszaru to jest 12,2 ha oraz gruntow potozonych w sotectwie Zernica

i dotyczy obszaru potozonego w srodkowo-wschodniej cze.sci sotectwa przy drodze

powiatowej Nr S 2916 na potudnie od kraw^dzi jezdni o powierzchni 19,9 ha. Tereny

potozone w sotectwie w Nieborowicach zostaty wskazane jako tereny z podstawowym

przeznaczeniem pod obiekty produkcyjne, sktady i magazyny. Natomiast tereny

potozone w Sotectwie Zernica zostaty wskazane jako tereny ustugowo-handlowe , w tym

supermarkety, obiekty handlowe o powierzchni sprzedazy do 2000 m sktady i

hurtownie. Niestety w wyniku negatywnej decyzji Ministra Rolnictwa grunty potozone w

sotectwie Zernica nie uzyskaty zgody na zmianej przeznaczenia terenu na cele inne niz

rolnicze w konsekwencji powyzszego przektadamy Pahstwu do uchwalenia projekt

uchwaty, ktory zaktada utrzymanie przeznaczenia rolniczego w stosunku do gruntow

potozonych w Zernicy i zmiane^ przeznaczenia terenow potozonych w Nieborowicach

wskazuj^c jako przeznaczenie podstawowe obiekty produkcyjne sktady i magazyny, co

umozliwi stworzenie w tym rejonie bazy logistyczno-magazynowej. Przedmiotowy

projekt planu miejscowego byt dwukrotnie wytozony do publicznego wgla_du. Pierwszy

raz w okresie od 8 wrzesnia 2011 r. do 6 pazdziernika 2011 r. Drugi raz w okresie od 27

grudnia 2011 r do 25 stycznia 2012 roku. Powodem ponownego wytozenia planu do

publicznego wgladu byta zmiana stawki procentowej tzw . renty planistycznej z 30% na

12%. W przedtozonym w listopadzie projekcie uchwaty w sprawie miejscowego planu

Wojt Gminy proponowat przyjecie stawki procentowe] w gornej granicy tj. 30% jednakze

Rada Gminy na Wspolnym Posiedzeniu Komisji Problemowych, jako organ stanowigcy

skorzystata ze swych ustawowo przyznanych kompetencji i obnizyta wysokosc stawki %

renty planistycznej do 12%. W konsekwencji powyzszej decyzji Rady Gminy Wojt byt

zobligowany do ponownego przeprowadzenia procedury wytozenia projektu planu

miejscowego do publicznego wglqdu. Wytozenie planu zakoriczyto si$ 25 stycznia

niemniej jednak osoby zainteresowane mogty wnosic uwagi do projektu planu do 8

lutego. We wskazanym okresie nie wptyneja zadna uwaga, w swietle powyzszego

zwracam si§ z prosba o przyj^cie powyzszej uchwaty.

Przewodniczqcy Rady poddat projekt uchwaty pod gtosowanie.
Uchwata XXl/177/12 w sprawie miejscowego zagospodarowania przestrzennego
Gminy Pilchowice obejmuja,cego cze^sc terenu sotectw: Nieborowice i Zernica zostata
przyJQta jednogtosnie.

22. Wniosek Wojta w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji osobom fizycznym

zakwalifikowanym do udziatu w Programie ograniczenia niskiej emisji dla Gminy

Pilchowice.

Pan Marek Zawadzki powiedziat, ze konsultacje dotycza.ce tej uchwaty byty

przeprowadzane w dniach 16-23 lutego do godzinie 9:00. W tym terminie nie wptynejy

zadne wnioski i uwagi organizacji pozarzgdowych natomiast wptynqt jeden wniosek od

mieszkanca naszej Gminy. Proponowane zapisy bytyby sprzeczne z zasadami



przyznawania dofinansowania ze srodkow Wojewodzkiego Funduszu Ochrony

Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.

Przewodniczqcy Rady poddat projekt uchwaty pod gtosowanie.

Uchwata XXI/178/12 w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji osobom fizycznym

zakwalifikowanym do udziatu w Programie ograniczenia niskiej emisji dla Gminy

Pilchowice zostata przyje,ta jednogtosnie.

23. Wniosek Wojta w sprawie doptat z budzetu gminy do 1 m3 sciekow.

Pan Marek Zawadzki powiedziat, ze w zwiqzku z uwagami nadzoru prawnego Wojewody

Sla.skiego dotycza_cymi zapisow uchwaty Nr XX/154/12 z dnia 19 stycznia 2012 r

przedstawia projekt uchwaty. W pierwotnej wersji w § 1 doptata dotyczyta jednej

taryfowej grupy odbiorcow gospodarstw domowych, w obecnej wersji doptata dotyczy

wszystkich taryfowych grup odbiorcow.

Naste_pnie przewodniczqcy rady poprosH o odczytanie projektu uchwaly. Po odczytaniu

przez Paniq Kornelie. Sosna projektu uchwaly, Przewodniczqcy przeprowadzitgtosowanie

w naste_pstwie ktorego stwierdzit, ze uchwata XXI/179/12 w sprawie doptat z budzetu

gminy do 1 m3 sciekow zostata przyj^ta jednogtosnie.

24. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.

Jako pierwszy gtos zabral sottys Pilchowic Pan Jozef Nierychto w sprawie funduszu
soteckiego, zapytat czy b§da_ pieniqdze na upie,kszenie swoich miejscowosci?
Nast^pnie Pan Sottys poinformowal, ze mieszkahcy Pilchowic sq oburzeni wobec

drastycznych kwot podniesienia podatku rolnego.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosit o zanotowanie i poinformowat , ze Rada udzieli

odpowiedzi na naste_pnej sesji.

Jako kolejny wystqpit Pan Piotr Ciupke z wnioskiem, aby na wszystkie sesje

przygotowywac uchwaty dla Soltysow.

Pan Przewodnicza_cy odniost sie_ do wypowiedzi Pana Radnego. Powiedziat, ze projekty

uchwat sq dostepne na stronie BIP na tydzien przed Sesj$. Nast^pnie zaproponowat, aby

sottysi podali swoje adresy mailowe wowczas b^d^ otrzymywali projekty uchwat pocztq

elektronicznq.

Kolejno wystqpit Pan Rajnard Dyrszka w sprawie dozynek. Zapytat , czy dozynki w 2012

roku b^d^Gminne, czy wkazdym solectwie b^dqsiQ odbywaty na wzor minionych lat.

Pani Wojt odpowiedziata, przechodzimy do realizacji szeregu imprez wg, planu i

kalendarium gminnego. GOK starat sie_ podzielic te imprezy zeby w kazdej miejscowosci

jakas miala miejsce. W tym roku Gminne dozynki odbe.da_ sie, w Zernicy, dlatego, ze tam



najbarwniejszy poki co ze wszystkich sotectw odbywa sie^ korowod. Tutaj Pani wojt

powiedziata, ze jezeli be,dziemy tozyc srodki na uroczystosci gminne, to nie damy rady

zrobic imprezy we wspotczesnych obwarowaniach, kiedy musza. to bye imprezy

masowe, kiedy musimy miec szereg do nich uzgodnieh kosztownych, ptatnych. Nie damy

rady zorganizowac bezpiecznej imprezy pod egidq Urze_du biorqc odpowiedzialnosc na

nasze barki w kazdym z sotectw. Poprosita o poparcie tego typu dziatania, miec

zrozumienie, ze chcemy zaprosic wszystkich rolnikow, natomiast przygotowanie w 5-6

miejscowosciach zespofow, nie sa_ to w czasach kryzysu srodki, na ktore nas stac.

Naste_pnie Pani Wojt powiedziata, ze nie byta to jej inicjatywa. Inicjatywa wyptyne_ta z

Rady:

- Mowimy wiele o imprezach i sporcie, nie nie mowimy o niedozywionych dzieciach w

szkole,

o dzieciach, ktorych nie stac, aby wyjechac na ,,zielona_ szkote/', Rada Gminy mogtaby

tutaj jak inne samorza_dy dofinansowac. Mowimy o ludycznym spe_dzaniu czasu.

Uwazam, ze jest to wazna rzecz kulturo-tworcza, ale nie tylko ta ludyczna, polegajqca na

zabawie. Musimy dac dzieciom mozliwosc kontaktu z zywym stowem, z teatrem,

filmem, z tym co jest pod szerokim poje_ciem kultura przyje,tym. Taka forma

przygotowywania tych uroczystosci bytaby wskazana, ktora opiera sie_ wtasnie na

finansowaniu na szerokim sponsoringu i to nie na sponsoringu gminy, ktora powinna

trafiac do tych srodowisk najbardziej potrzebujqcych.

Tutaj Pan Rajnard Dyrszka powiedziat, ze padto takie zdanie, ze decyzja wyszta od Rady:

- Jaka Rada ? Jestem w Radzie i pierwszy raz dzisiaj SJQ dowiedziatem, ze maja bye

wspolne dozynki. Na zakonczenie swej wypowiedzi Pan Dyrszka zaproponowat rozmowe.

Radnych z softysami na wspolnym posiedzeniu w temacie dozynek: czy warto? czy nie

warto? Dodal, ze wiaty koncertowe byty robione w czynach spotecznych, zapytat - Po co

to budowalismy skoro nie ma bye dozynek?

Kolejno w dyskusji na temat organizacji dozynek zabrali Pani Maria Kaszek , sottys Pan

Krzysztof Kotysz, Pan Walter Kowol, Pan Piotr Ciupke .

Na zakonczenie Przewodnicza_cy Rady Pan Andrzej Ogorek powiedziat , ze zostanie

zorganizowane zostanie spotkania Radnych, na ktorym zostanie omowiony ten temat.

Nalezy przygotowac - tu prosba do Urze.du Gminy - podkreslit Pan Przewodnicza_cy -

jakie warunki powinna spetnic impreza masowa organizowana przez sottysow.

Nast^pnie Pan Piotr Ciupke podja_t temat podatku rolnego. Zwracaja_c sie. do Sottysa

Pilchowic Pana Jozefa Nierychto powiedzial, ze ustawodawcq od wysokosci podatku

rolnego nie jest Urzqd Gminy ani Rada Gminy. Ustawe. o wysokosci podatku rolnego daje

Skarb Pahstwa. Rada Gminy moze jedynie uchwatq obnizyc wartosc kwintala zyta z

trzeciego kwartatu roku poprzedniego skupu zyta. Jezeli podatek poszedt w gore, o 100 %

to tylko dlatego, ze zyto poszto w gore, o 100%.
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Kolejny gtos zabrata Radna Pani Maria Bernacisko w sprawie gminnej komunikacji,

zapytata o ogtoszenia.

Pan Marek Zawadzki udzielit odpowiedzi. Przygotowane zostaty ulotki, ktorzy otrzymali

sottysi, zostaty porozwieszane ulotki na przystankach, w sklepach itd.

W tej same] sprawie wystgpit Pan Radny Ciupke , ktory zapytat, czy na przystankach

jest rozktad jazdy na metalowej tabliczce.

Pan Marek Zawadzki odpowiedziat, ze poki jeszcze nie ma metalowych tabliczek.

Wtascicielem stupkow jest KZK GOP.

Pan Andrzej Ogorek wystqpit z zapytaniem, czy nie datoby sie_ zrobic przystanku na

granicy Wilczy i Szczygtowic? Poprosit o rozeznanie tematu.

Pan Walter Kowol zapytat, czy nie bytoby mozliwe zorganizowanie 1 p^tli w odwrotna.

strong, aby dzieci mogty dojechacdo szkoty. Naste_pnie powiedziat, ze linia do Wilczy jest

dublowana.

Pan Przewodniczqcy odpowiedziat, ze p^tla jest zrobiona po to, zeby Kuznia

Nieborowska miata potqczenie z Gmina Pilchowice.

Pani Maria Bernacisko zaprosita Radnych w imieniu dzieci i mtodziezy gimnazjalnej i

nauczyciela geografii Pana Adama Ziaja na podsumowanie wyjazdu dzieci do Maroka.

25. Informacja Wojta z wykonania uchwat podj^tych na poprzedniej sesji i z pracy

w okresie mie.dzysesyjnym.

Na pocza_tku Pani Wojt przestawita zarzqdzenia wydane w okresie mi^dzysesyjnym:

- w sprawie rozstrzygni^cia otwartego konkursu ofert na zadanie publiczne w zakresie

organizacji zadan dla dzieci i mtodziezy podczas ferii zimowych w 2012 r.

- w sprawie realizacji zadan obrony cywilnej i zarzqdzania kryzysowego w 2012 r. w

Gminie Pilchowice

- w sprawie zmian w budzecie

- w sprawie realizacji ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zast^pczej

- w sprawie zawierania umow dzierzawy nieruchomosci stanowia.cych wtasnosc

Gminy Pilchowice

- w sprawie powotania Gminnego Zespotu Zarza,dzania Kryzysowego

- w sprawie zmian w budzecie

- w sprawie zmian w budzecie (pomoc spoteczna)



- w sprawie ogtoszenia konsultacji spotecznych

- w sprawie zmian w budzecie

- w sprawie konsultacji spotecznych w sprawie miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego Gminy Pilchowice

- w sprawie zmian w budzecie

W dalszej kolejnosci przebieg realizacji uchwat podjetych na ostatniej sesji:

- zmiany uchwaly budzetowej na 2012 rok. ( weszta w zycie z dniem podjejcia)

zmiany uchwaty budzetowej na 2012 rok. (weszta w zycie z dniem podj^cia)}

zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wod$ i zbiorowego odprowadzania

sciekow na terenie Gminy Pilchowice. (weszia w zycie z dniem podj^cia))

doptat z budzetu gminy do 1 m wody. (weszta w zycie z dniem podje.cia z moca.

obowJ3zuja_ca_ od 1 marca)

doptat z budzetu gminy do 1 m3 sciekow.(uchylona i nowa, decyzjq wprowadzona w dniu
dzisiejszym nowa uchwata)

zmiany uchwaty w sprawie okreslenia trybu i szczegotowych kryteriow oceny wnioskow
o realizacje_ zadari publicznych w ramach inicjatywy lokalnej.(czekamy na ogtoszenie w
Dzienniku Urze_dowym Wojewodztwa Sla.skiego)

przyj^cia Gminnego Programu Opieki nad zabytkami Gminy Pilchowice na lata 2012-
2015. (czekamy na ogtoszenie w Dzienniku Urze_dowym Wojewodztwa ^Iqskiego)

ustalenia wysokosci optaty za przejazd autobusem komunikacji gminnej
w Gminie Pilchowice. {weszta w zycie z dniem podjepa)

przyJQCia do Komunikacyjnego Zwigzku Komunalnego GOP w Katowicach gminy Le.dziny
oraz zmiany Statutu Zwiqzku. (weszta w zycie z dniem podj^cia)

przyj^cia zmiany Statutu Komunikacyjnego Zwiqzku Komunalnego GOP

w Katowicach.

zmiany uchwaty Nr XVIII/137/11 z dnia 19.12.2011r. -w sprawie udzielenia pomocy

finansowej dla Powiatu Gliwickiego w 2012r. celem utrzymania komunikacji

pasazerskiej linii 236 relacji Knurow -Leboszowice. (weszta w zycie z dniem podje,cia)

przyj^cia ,,Programu usuwania azbestu i wyrobow zawierajqcych azbest
zatwierdzenia planow pracy Komisji Rady Gminy Pilchowice.
( weszta w zycie z dniem podj^cia)
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zatwierdzenia planow pracy Komisji Rady Gminy Pilchowice (weszta w zycie z dniem
podjepa)

Spotkania Wojta w okresie mi^dzysesyjnym

20.01.2012 Udziat w spotkaniu konsultacyjnym ,,Wtadztwo planistyczne gminy
w procesie ksztattowania tadu przestrzennego" - Uniwersytet Slqski K - ce

20.01.2012 Spotkanie z Prezydentem Miasta Gliwice poswi^cone kwestii odptatnosci
za przejazd autostradami Al i A4 oraz inwestycjom o regionalnym
charakterze zaplanowanym w Gliwicach - Ratusz Miejski

24.01.2012 Spotkanie dot. organizacji publicznego transportu zbiorowego - Urza_d
Marszatkowski Katowice (sala bt^kitna)

24.01.2012 Uroczystosc odstoni^cia tablicy ,,Szkota Odkrywcow Talentow"
w Zespole Szkot w Pilchowicach - reprez. Sekretarz Gminy

24.01.2012 Uroczystosc otwarcia zmodernizowanej pracowni komputerowej
w Szkole Podstawowej w Wilczy

25.01.2012 Zebranie zatozycielskie Stowarzyszenia na rzecz Gminy Pilchowice -
Swietlica Wiejska w Nieborowicach

26.01.2012 Zebranie Wiejskie w Nieborowicach

29.01.2012 Gminne Obchody ,,Tragedii Gornoslqskiej"

31.01.2012 Zebranie Wiejskie w Leboszowicach

03.02.2012 Udziat w prezentacji unijnego projektu innowacyjnego ,,R6wnosc
standardem dobrego samorzgdu" - Centrum Europrofes w Katowicach

04.02.2012 Zebranie sprawozdawcze OSP Pilchowice

13.02.2012 Spotkanie w Zespole Szkot w Pilchowicach

14.02.2012 Spotkanie G8 w UG Pilchowice

15.02.2012 Odprawa stuzbowa poswi^cona ocenie stanu bezpieczenstwa i wynikow
pracy Komendy Miejskiej Policji w Gliwicach za 2011 rok 15.02.2012
100'tne urodziny P. Leona Kempa /Pilchowice/
16 -17.02.2012 Awaria wodociqgu /sotectwa: Pilchowice, Leboszowice,
Stanica/

20.02.2012 Udziat w spotkaniu Prezydentow, Starostow, Burmistrzow i Wojtow gmin
i powiatow woj. sl^skiego dot. aktualnych kwestii zwiqzanych z sytuacja_
samorzqdow lokalnych /WydziatTeologiczny Uniwersytetu Slqskiego/

20.02.2012 Uroczystosc zakoriczenia Konkursu Fotograficznego ,,7 cudow Gminy
Pilchowice" zorganizowanego przez Biuro Projektu pn. ,,Europejskie szkoty
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w Gminie Pilchowice" /Zespot Szkolno - Przedszkolny w Stanley/ repr.
Pani Weronika Ilkow

20.02.2012 ROSENMONTAG org. przez Towarzystwo Spoteczno - Kulturalne
Niemcow Wojewodztwa Slqskiego Koto Terenowe Pilchowice oraz Polski
Zwiqzek Emerytow, Rencistow i Inwalidow Koto Pilchowice /Dom Kultury
w Zernicy/

22.02.2012 Udziat w spotkaniu poswi^conym prezentacji projektu zmian do ustawy
o publicznym transporcie zbiorowym /Sala Sejmu Sl^skiego/.

Nast^pnie Pani Wojt poinformowata , ze 24 marca o godzinie 15:00 odb^dzie si$ w
Szkole w Pilchowicach ,,Europejski Dzieri Kobiet" pod honorowym patronatem Pani
Matgorzaty Handzlik- Eurodeputowanej z udziatem przedstawicieli Kot Gospodyri
Wiejskich z catego regionu. Natomiast 29 marca odb^dzie si$ spotkanie z
pracodawcami z terenu Gminy Pilchowice w ramach obchodow 35 lecia Gminy .

Kolejno gtos zabrat Pan Piotr Ciupke. Zwrocit si§ do Pani Wojt w sprawie podatku
rolnego i przeznaczenia czqsci srodkow na poprawe^ drog transportu rolnego.
Zawnioskowat o to, by przygotowac uchwate^ o przesuni^ciu cz^sci srodkow z
podatkow rolnych przynajmniej 70 000 zt na popraw^ drog i zrobienie cz^sci drog
przed zniwami.

Pan Wojt odpowiedziata, ze dwie drogi transportu rolnego zgtaszamy do programu
Rozwoju obszarow wiejskich, gdzie na jednq mozemy dostac dotacje., wi^c wybieramy
dwie najdtuzsze: jedna w Pilchowicach , druga w Wilczy. NastQpnie dodata, ze mamy
srodki na drogi gminne i jak tylko pojawia. si^ kolejne wolne, to b^dzie mozna
przygotowac uchwate_ i te srodki przeznaczyc na drogi transportu rolnego . Na razie
czekamy na realizacjej uchwat podatkowych. Na zakohczenie Pani Wojt powiedziaia, ze
nie byto powodzi ani suszy w zwia_zku z czym Rada nie znalazta uzasadnienia do
obnizenia podatku.

Nawiqzuja.c do tematu Przewodnicza,cy Rady dodat, ze Gmina obnizata ceny kwintala
zyta, byto to spowodowane wypadkami losowymi (susza, powodz).

W dalszej cz^sci Pani Wojt poinformowata o przeprowadzonych przetargach:

- przetarg na kompleksowe ubezpieczenie majqtkowe wraz z odpowiedzialnosciq
cywilnq, ubezpieczenia komunikacyjne i ubezpieczenia cztonkow OSP.

- przetarg na zakup i dostaw^ 25 ton w^gla kamiennego.

-przetarg na ustugi przewozowe z zakresu przewozu pasazerow na terenie Gminy
Pilchowice.
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26. Zamknie.cie obrad.

Niniejszq sesje, rozpocze_ta_ o godzinie 14:00 w budynku Przedszkola w Nieborowicach
Przewodniczqcy Rady Pan Andrzej Ogorek zakonczyt o godzinie 17:05.

Na tym protokot zakoriczono.

Protokot sporza^dzita:

Anna WZ°rek RADY GMINY PI1/CHOWICE

- V
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